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PROTOKÓŁ  Nr XIV/2008 
XIV sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  26 marca   2008 roku . 
 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -   21 . 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Jerzy Pawluczuk  - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
4. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta 
5. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
6. p. Wojciech Roszuk  - Naczelnik Wydziału OPO Urzędu Miasta, 
7. p. Halina Ambroziak - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
8. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
9. p. Grzegorz Czyronis - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
10. p. Brygida Mościcka  - Naczelnik Wydz. IPE Urzędu Miasta, 
11. p. Dariusz Nowacki   - Komendant StraŜy Miejskiej, 
12. p. Wanda Wiśniewska - Kierownik USC, 
13. p. Lidia   Runo   - podinspektor ds. rozwiązywania problemów 

alkoholowych.  
14. p. BoŜenna Rostkowska  - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury, 
15. p. ElŜbieta Chojnacka  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
16. p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
17. p. Witold Zadroga  - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 
      i Mieszkaniowej Sp. z o.o., 
18. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
19. p. Adam Rukat    - Prezes  TBS Sp. z o.o. 
20. p. Barbara Kędziora  - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
21. p. Krzysztof Hoffman    - Komendant Powiatowy Państwowej StraŜy PoŜarnej,  
22. p. Jan Kudlak  - I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji, 
23. p. marek CięŜki   - Z-ca Dyrektora Szpitala Powiatowego, 
24. p. Danuta Szulęcka   - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1, 
25. p. Waldemar Palys   - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3, 
26. p. Dorota Ambroziak  - Dyrektor Gimnazjum Publicznego Nr 1, 
27. p. GraŜyna Kempisty  - Dyrektor  Gimnazjum Publicznego Nr 3, 
28. p. Katarzyna  Reluga  - Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół Publicznych Nr1, 
29. p. Dorota Pasztaleniec  - Dyrektor  Zespołu Szkół Publicznych Nr 2,  
30. p. Daniel Krajza   - MłodzieŜowa Rada Miasta i Powiatu, 
31. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej: „Nowości Ostrowskie”, Kurier 

Ziemi Ostrowskiej, Tygodnik Ostrołęcki, Rozmaitości Ostrołęckie, Telewizja  Ostrów. 
Obrady rozpoczęto  o godzinie  1300, zakończono o godzinie 1730. 

Punkt 1.  
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Otwarcie     sesji,    uchwalenie    porządku    obrad i przyjęcie Protokołu                   
z XIII sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia XIV zwyczajnej 
sesji Rady Miasta, wypowiadając formułę „Otwieram XIV sesję Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie Radnych Rady Miasta, Burmistrza Miasta i 
Jego Zastępcę i Skarbnika Miasta, przedstawicieli Szpitala Powiatowego, Państwowej StraŜy 
PoŜarnej i Komendy Powiatowej Policji,  Dyrektorów i Kierowników miejskich jednostek 
organizacyjnych oraz  Prezesów  spółek, których miasto jest udziałowcem, Naczelników  
Wydziałów Urzędu Miasta, przedstawicieli prasy  i telewizji  oraz  wszystkich przybyłych 
gości.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe na stan 21, obecnych 
na sesji  jest  20  Radnych,  w związku z czym wszystkie uchwały podjęte           w toku obrad 
będą prawomocne. Dodał, Ŝe nieobecny Radny p. Michał Kacprzak nie  informował, o 
planowanej nieobecności.  

 

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad XIV-ej sesji. Przewodniczący 
Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym Ŝe  Radni wraz     z materiałami na sesję 
otrzymali proponowany porządek obrad w następującym brzmieniu: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z   XIII  sesji.  

2. Interpelacje i zapytania. 

3. Informacja o realizacji programu "Bezpieczne miasto" - za okres 2007r. 

4. Informacja o funkcjonowaniu StraŜy Miejskiej i osiągniętych efektach.  

5. Informacja na temat stopnia realizacji inwestycji pn. Budowa Centrum Kultury                   
i Rekreacji  „Za Stawem „. 

6. Koncepcja funkcjonowania obiektów: 

a/ Hali sportowej i basenu, realizowanego w ramach inwestycji  pn. Budowa Centrum 
Kultury i Rekreacji „Za Stawem”. 

b/ Wielofunkcyjnego pawilonu  sportowego,   po oddaniu do uŜytku  nowej hali 
sportowej i basenu. 

7. Uchwała w sprawie  zmiany  budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą  Nr XII/57/2007   
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 grudnia 2007r.   

8. Uchwała w sprawie  ustalenia  najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz 
akceptacji wartości jednego punktu w złotych pracowników niektórych jednostek 
organizacyjnych miasta Ostrów Mazowiecka.  

9. Uchwała w sprawie przyjęcia  rocznego  programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. 

10. Uchwała w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 
oraz określenia wysokości wynagrodzenia dla inkasentów.  

11. Uchwała w sprawie zaliczenia niektórych ulic miasta Ostrów Mazowiecka do 
kategorii dróg gminnych.  
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12. Uchwała w sprawie  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności nieruchomości  ozn.  nr działek 
5356, 1707/1  i 1709/1 połoŜonych w Ostrowi Mazowieckiej. 

13. Uchwała w sprawie  przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości połoŜnych  w 
Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Ferdynanda Ruszczyca. 

14. Uchwała w sprawie nadania nazwy nowej  ulicy na terenie miasta – ul. Krucza.  

15. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 19 października 2004r. / z późn. zmianami/ dotyczącej organizacji 
oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy 
w Ostrowi Mazowieckiej.  

16.  Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody  za zawarcie porozumienia z Generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych w Autostrad. 

17. Sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Miasta za okres od początku kadencji do 
końca 2007r.  

18. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

20. Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska   zwrócił się z  pytaniem o  uwagi 
lub wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski   wniósł o wprowadzenie do Porządku 
obrad  projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy  finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 
Projekt uchwały zakłada przeznaczenie 100 tys. zł. z budŜetu miasta  dla Szpitala 
Powiatowego na zakup aparatu echokardiologicznego. Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski zaproponował   wprowadzenie ww. projektu uchwały jako punktu 3a do Porządku 
obrad.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie wniosek 
Burmistrza Miasta o wprowadzenie do Porządku obrad sesji punktu 3a w brzmieniu  Uchwała 
w sprawie udzielenia pomocy  finansowej Powiatowi Ostrowskiemu.  

Rada Miasta w głosowaniu jednogłośnie 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 
głosów „wstrzymujących się”   przyjęła wniosek  o wprowadzenie do Porządku obrad sesji 
punktu 3a w brzmieniu  Uchwała w sprawie udzielenia pomocy  finansowej Powiatowi 
Ostrowskiemu. 

 

W dalszej kolejności  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska odczytał                      
a  następnie poddał pod głosowanie  proponowany Porządek obrad wraz z przegłosowanym 
wnioskiem Burmistrza Miasta.  

/ Na obrady przybył Radny p. Michał Kacprzak/ 

 

Rada Miasta w głosowaniu jednogłośnie 21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                      
i 0 głosów „wstrzymujących się”  przyjęła Porządek obrad w następującym  brzmieniu. 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu z  XIII  sesji.  
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2. Interpelacje i zapytania. 

3. Informacja o realizacji programu "Bezpieczne miasto" - za okres 2007r. 

3a  Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 

4. Informacja o funkcjonowaniu StraŜy Miejskiej i osiągniętych efektach.  

5. Informacja na temat stopnia realizacji inwestycji pn. Budowa Centrum Kultury i 
Rekreacji  „Za Stawem „. 

6. Koncepcja funkcjonowania obiektów: 

a/ Hali sportowej i basenu, realizowanego w ramach inwestycji  pn. Budowa 
Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”. 

b/ Wielofunkcyjnego pawilonu  sportowego,   po oddaniu do uŜytku  nowej hali 
sportowej i basenu. 

7. Uchwała w sprawie  zmiany  budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą  Nr 
XII/57/2007   Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 grudnia 2007r.   

8. Uchwała w sprawie  ustalenia  najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz 
akceptacji wartości jednego punktu w złotych pracowników niektórych jednostek 
organizacyjnych miasta Ostrów Mazowiecka.  

9. Uchwała w sprawie przyjęcia  rocznego  programu współpracy                                    
z organizacjami pozarządowymi. 

10. Uchwała w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia dla inkasentów.  

11. Uchwała w sprawie zaliczenia niektórych ulic miasta Ostrów Mazowiecka do 
kategorii dróg gminnych.  

12. Uchwała w sprawie  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości  ozn.  nr działek 5356, 1707/1  i 1709/1 połoŜonych w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

13. Uchwała w sprawie  przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości połoŜnych  
w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Ferdynanda Ruszczyca. 

14. Uchwała w sprawie nadania nazwy nowej  ulicy na terenie miasta – ul. Krucza.  

15. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 19 października 2004r. / z późn. zmianami/ dotyczącej 
organizacji oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu 
Samopomocy w Ostrowi Mazowieckiej.  

16. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody  za zawarcie porozumienia z Generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych w Autostrad. 

17. Sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Miasta za okres od początku kadencji 
do końca 2007r.  

18. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

20. Zakończenie obrad 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe zgodnie                 
z informacja zawartą w zaproszeniu na sesję Protokół  z  XIII sesji  był wyłoŜony do wglądu 
w Biurze Rady Miasta i do dnia sesji nikt nie zgłosił uwag do jego treści,                         w 
związku  z tym stwierdził, Ŝe Protokół z   XIII sesji został przez Radę Miasta przyjęty bez 
uwag.  

 

 

Punkt 2.  

Interpelacje i zapytania. 

 

 Radny p. Krzysztof Listwon ponownie zwrócił się o interwencję w Generalnej 
Dyrekcji  Dróg Publicznych  w sprawie  udroŜnienia objazdu ulicami Szkolną                                
i Sportową. Objazd  został wykonany  w związku z modernizacją ul. Duboisa.  Radny wniósł 
o wydłuŜenie objazdu  przez ul. Lubiejewską do obwodnicy i  zmianę częstotliwości 
sygnalizacji świetlnej na skrzyŜowaniu ulic 3 Maja i Grota –Roweckiego.  Podkreślił, Ŝe     
obecnie  samochody  w kierunku Warszawy kierowane są przez całe miasto  do ul. 
RóŜańskiej, blokuje to ruch w całym mieście.  

 Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zwróciła się z pytaniem o to jakie naleŜy podjąć 
działania aby przenieść    handel z Zieleniaka przy ul. 11 Listopada na  Targowisko Miejskie 
przy ul. Broniewskiego.  Zwróciła równieŜ uwagę na potrzebę  wybudowania parkingów przy 
ul. Batorego.  

 Radny p. Mirosław Gromek zwrócił się z pytaniem o  to kiedy będą kontynuowane 
roboty związane z modernizacją Targowiska Miejskiego przy ul. Broniewskiego.  

 Komendant Powiatowy Państwowej StraŜy PoŜarnej p. Krzysztof Hoffman 
nawiązując do  moŜliwości przeniesienia Zieleniaka  z ul. 11 Listopada,  poinformował o tym, 
Ŝe  StraŜ PoŜarna na 650 interwencji w ubiegłym roku 215 podejmowała na terenie miasta. 
Podejmując interwencje StraŜ napotyka na trudności z wyjazdem z Komendy. Parkując na ul. 
11 listopada samochody  utrudniają wyjazd.  W lewo wyjazd jest zupełnie nie moŜliwy, w 
prawo jest często bardzo utrudniony.  Sytuacja ta  wpływa na to, Ŝe  StraŜ PoŜarna  przestaje 
być słuŜbą interwencyjno – ratowniczą.  Zaapelował                  o  podjęcie działań, które 
doprowadzą do udroŜnienia wyjazdu z Komendy  StraŜy PoŜarnej przy ul. 11 Listopada.  

 Radny p. Andrzej Morawski  nawiązał do modernizacji ul. Dubois. Zwrócił się                      
z pytaniem o to czy termin i zakres robót był uzgadniany z Burmistrzem Miasta,  Policją, 
StraŜą PoŜarną i Dyrekcją Szpitala.  Roboty powinny być prowadzone etapami, obecny 
sposób realizacji zadania  doprowadził do tego,  Ŝe miasto stało się nieprzejezdne. Dodał, Ŝe 
przez ostatnie 8 dni, poza ustawieniem zapór firma wykonująca modernizację nie  prowadziła 
Ŝadnych prac. 

 W dalszej kolejności Radny p. Andrzej Morawski  zapytał o sprawę ugody                                
z mieszkańcami bloków przy  pl. Waryńskiego 20.  Podjął równieŜ sprawę niewielkiego  
parkingu dla  klientów Sądu Rejonowego, zwłaszcza w sytuacji duŜego i stale pustego 
parkingu na terenie Sądu.  Wskazał takŜe na nieuporządkowany teren prywatny naprzeciw  
Sądu, w  niedalekiej odległości od Ratusza. Na zakończenie zapytał o to gdzie  miejska 
młodzieŜ  moŜe   bezpłatnie grać w piłkę.  

 



 7 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe odpowiedzi 
na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych zostaną udzielone w końcowym punkcie 
porządku obrad sesji tj. Nr 19   "Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy 
róŜne". 
 

 

Punkt 3. 

Informacja o realizacji  programu „Bezpieczne Miasto – Ostrów Mazowiecka” za 
okres  2007 r. 

 
 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe podobnie 
jak w ubiegłym roku  Rada Miasta podejmuje temat bezpieczeństwa w mieście.  W związku z 
tym Radni otrzymali  obszerną informację o realizacji programu „Bezpieczne Miasto – 
Ostrów Mazowiecka” za  2007 r.  Serdecznie  podziękował autorom opracowań za ich 
przygotowanie i za przybycie na dzisiejszą sesję tj.  Prezesowi Sądu Rejonowego, 
Prokuratorowi Rejonowemu, Powiatowemu Komendantowi Policji, Powiatowemu 
Komendantowi Państwowej StraŜy PoŜarnej i Państwowemu Powiatowemu Inspektorowi 
Sanitarnemu a takŜe dyrektorom miejskich szkół podstawowych i gimnazjów.   

 
 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych  oraz Porządku Publicznego Radny p. Krzysztof Łukaszewski.   
Przewodniczący Komisji  Radny p. Krzysztof Łukaszewski   poinformował zebranych o tym, 
Ŝe  Komisja na posiedzeniu w dniu 19 marca br. gościła przedstawicieli  Komendy 
Powiatowej Policji, Komendy  Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej , Powiatowej Stacji  
Sanitarno – Epidemiologicznej oraz Dyrektorów szkół podstawowych i  gimnazjów.  Na 
posiedzeniu omówiono  działania poszczególnych  instytucji w ramach programu 
„Bezpieczne Miasto”.  Zwrócono szczególną uwagę na wzrost dynamiki przestępczości  z 
udziałem  nieletnich / głównie uczniów szkół/.  Komisja podkreśliła wagę  działań 
prewencyjnych, wskazała na  realizację w szkołach róŜnorodnych form i programów 
profilaktycznych.  Szeroko dyskutowano   na temat współpracy Policji ze środowiskiem 
szkolnym, określono ramy tej współpracy. Komendant  Powiatowy Państwowej StraŜy 
PoŜarnej  zwrócił uwagę na  zwiększającą się  liczbę interwencji  StraŜy  związanych z 
udzieleniem pomocy przy wypadkach drogowych, w zdarzeniach z udziałem  owadów. 
Komisja zwróciła szczególną uwagę na kwestie związane z transportem drogowym  
materiałów niebezpiecznych.  Poddano pod rozwagę potrzebę opracowania  systemu 
zabezpieczenia miasta i jego mieszkańców przed skaŜeniem. SkaŜenie moŜe wystąpić w 
skutek wypadku drogowego samochodu transportującego  niebezpieczne materiały. W 
dyskusji z Dyrektorem  Powiatowej Stacji Sanitarno –Epidemiologicznej  zwrócono uwagę na 
wzrost  zachorowań na choroby zakaźne, wzrost ten nie ma jednak charakteru epidemicznego.  
Komisja dyskutowała takŜe o nieprzyjemnym zapachu  pochodzącym z Mazowieckiej 
Spółdzielni Mleczarskiej. Szczególnie duŜo uwagi Członkowie Komisji poświecili sprawie 
niszczenia tzw. mienia społecznego. Komisja stwierdziła, Ŝe poprawa stanu bezpieczeństwa                            
i porządku publicznego w mieście uzaleŜniona jest w duŜej  mierze  od  szybkiej interwencji 
Policji  i  ujęcia sprawcy oraz  od  uświadomienia społeczeństwu nieuchronności kary.  
Zwrócono równieŜ uwagę  na potrzebę zabezpieczenia anonimowości osoby zgłaszającej  
wykroczenie czy przestępstwo.  
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 Radny p. Krzysztof Listwon przypomniał o tym, Ŝe monitoring w mieście  powstał   z 
inicjatywy byłego Komendanta Policji dodał, Ŝe jeszcze w ubiegłym roku na sesji 
poświęconej „Bezpiecznemu Miastu” zarówno odchodzący Komendant  Policji                                
p. S. Lewandowski jak i nowy  p. A. Choromański wymieniali zalety monitoringu. Obecnie 
do Radnych docierają informacje o tym, Ŝe Komenda Policji nie jest w stanie  obserwować 
monitorów, na których wyświetlane są obrazy z kamer zlokalizowanych w mieście.  
Prawdopodobnie monitory zostaną przeniesione do Ratusza.  Radny wyraził rozczarowanie  
omawianą sytuacją. Dodał, Ŝe jeśli   obserwacja będą zajmowały się inne osoby niŜ  policjanci 
to monitoring będzie miał charakter jedynie porządkowy. Policja utraci wtedy moŜliwość  
korzystania z monitoringu w walce z prawdziwą przestępczością.  

Radny p. Krzysztof Łukaszewski zwrócił się z pytaniem o to jaki jest czas reakcji 
Policji na  interwencję w sprawie niszczenia mienia społecznego.  

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił się z pytaniem o to dlaczego w mieście nie ma  
pieszych patroli Policji. Zapytał czy jest to celowe działanie czy mylnie spostrzeŜenie.   

Radny p. Zdzisław Wilczyński  zwrócił uwagę na reakcję patroli policyjnych, które są 
wzywane  w przypadku zakłócania  np. ciszy nocnej czy porządku.  Patrole, wzywane często 
kilkakrotnie w tej samej sprawie,  ograniczają się wyłącznie do pouczeń  Wydaje się, Ŝe 
Policja jeśli  nie widzi zagroŜenia Ŝycia to bagatelizuje sprawę.  Hałas i zakłócanie porządku 
są  bardzo uciąŜliwe dla sąsiednich mieszkańców. Radny poddał pod rozwagę moŜliwość 
zatrzymania i  przetrzymania, przez policję, osób szczególnie uciąŜliwych np. do 
wytrzeźwienia. 

 Zastępca Komendanta Powiatowego Policji p. Jan Kudlak  wyjaśnił, Ŝe zakłócanie 
porządku jest wykroczeniem a nie przestępstwem, a więc nie ma podstaw do zatrzymania. W 
szczególnym przypadku jeśli jest to w miejscu publicznym  moŜna zastosować  tryb 
przyspieszony. Dodał, Ŝe jeśli pouczenie w formie rozmowy nie jest skuteczne, wtedy często 
się zdarza, Ŝe jest kierowany wniosek o ukaranie do Sądu Grodzkiego. W przypadku 
nieuzasadnionych wezwań  związanych z zakłócaniem porządku zdarzają się  równieŜ 
wnioski przeciwko tym, którzy wzywającym o  spowodowanie fałszywego alarmu i 
wywołanie czynności Policji. Często są to przypadku nieporozumień sąsiedzkich. Policja  w 
kaŜdej  sprawie musi podejmować działanie, ale nie działa schematycznie czy rutynowo. 

Nawiązując do kwestii pieszych patroli  policyjnych p. Jan Kudlak wyjaśnił, Ŝe   trudności 
kadrowe  / urlopy czy przebywanie w szkole/ ograniczyły ilość patroli, jednak obecnie 
Komenda Powiatowa jest po reorganizacji i patrole piesze pojawią się na ulicach miasta. Na 
dzień dzisiejszy 2 patrole piesze i 1 patrol zmotoryzowany kierowane są w rejony, które z 
analizy  zostały ocenione jako  miejsca niebezpieczne.    Pan Jan Kudlak  pozytywnie  cenił 
ideę stworzenia monitoringu   w mieście.  Monitoring uznał za skuteczne narzędzie w walce     
z przestępczością  i chuliganami. Monitoring  sprawdza się  procesie dowodowym. Dodał, Ŝe 
na Policję nakładane są  nowe zadania, obecnie monitory obserwowane są przez dyŜurnego i 
jego pomocnika, którzy poza tym wykonują swoje obowiązki .   

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  wyraŜając zrozumienie dla  sprawy 
zwrócił się z pytaniem o to czego w tej sytuacji  oczekuje Policja, aby monitoring spełniał 
swoją rolę.  

 Zastępca Komendanta Powiatowego Policji p. Jan Kudlak  stwierdził, Ŝe dodatkowe  4 
osoby umoŜliwi ą  właściwą obserwację monitorów. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował zebranych  tym, Ŝe kwestia  
monitoringu była wielokrotnie dyskutowana z Komendantem Powiatowym  Policji. Zgodnie z 
ostatnimi ustaleniami, zostanie dokonana adaptacja oddzielnego pomieszczenia / naprzeciw 
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dyŜurki/, w którym   obserwację   monitorów  będą mogły prowadzić osoby nie będące 
policjantami.  Wyraził nadzieję, Ŝe  władze miasta wraz z Komendantem  Policji jeszcze w I 
półroczu br. rozwiąŜą  zaistniały problem. 

 W dalszej kolejności p. Jan Kudlak odpowiadając na pytania Radnych wyjaśnił, Ŝe 
czas reakcji na wezwanie w mieście wynosi 3-5 min. zaleŜnie od miejsca gdzie przebywa  
patrol.    Dodał, Ŝe obecnie  nie ma określenia mienie społeczne, ogólnie ściganie przestępstw 
i wykroczeń związanych z uszkodzeniem mienia obywa się na wniosek.  

 Radny p. Andrzej Morawski  zwrócił się z pytaniem o to czy  Policja jako słuŜba                   
w strukturach Powiatu, rozwaŜała moŜliwość zatrudnienia  do obsługi monitoringu osób np. 
niepełnosprawnych lub innych których  koszty zatrudnienia współfinansowane były by przez 
Urząd Pracy czy Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. Wracając do  modernizacji ul. 
Dubois zapytał przedstawiciela Komendy Policji czy  inwestor uzgadniał z Policją kwestie 
związane z ruchem komunikacyjnym w mieście podczas prowadzonych  robót.  

 Radny p. Krzysztof  Łukaszewski zwrócił się o wyjaśnienie kto powinien zgłaszać  np.  
uszkodzenia  mienia społecznego np. w pasie drogowym. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zapytał kto powinien zgłaszać  
uszkodzenia na stawie miejskim. 

 Zastępca Komendanta Powiatowego Policji p. Jan Kudlak  wyjaśnił, Ŝe uszkodzenia 
powinien zgłaszać  właściciel np. w przypadku stawu  miasto.   Dodał, Ŝe Policjanci 
interweniują jeśli sami zaobserwują  wykroczenie.  Odpowiadając na pytanie Radnego p. A. 
Morawskiego  wyjaśnił, Ŝe projekt organizacji ruchu w związku z zamknięciem  ul. Duboisa 
był uzgadniany z przedstawicielami Policji. Organizacja ruchu moŜe zostać zmieniona jednak 
wymaga to odpowiedniej procedury.   

 Radny p.  Mirosław Przastek  stwierdził, Ŝe są przypadki w których  Policja wydaje się 
być bezradna,  natomiast w sprawach  np. parkowania jest często nadgorliwa i działa 
wybiórczo.   

 

Po zakończeniu dyskusji, Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof  Laska 
stwierdził, Ŝe Rada Miasta  przyjęła informację o realizacji programu „Bezpieczne Miasto – 
Ostrów Mazowiecka” za 2007 r.  

 

Materiały informacyjne w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 3a 

 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu.  

 

 Na wstępie Zastępca Dyrektora Szpitala Powiatowego p. Marek CięŜki wystąpił                        
z prośbą o dofinansowanie z budŜetu miasta zakupu  aparatu echokardiograficznego.  Aparat, 
który dotychczas  był wykorzystywany w Szpitalu zuŜył się, ma ponad 15 lat i nie nadaje się 
do naprawy. Obecnie  Szpital pracuje na poŜyczonym sprzęcie.  Zgodnie z wymogami 
Narodowego Funduszu Zdrowia oddział kardiologiczny nie moŜe funkcjonować bez aparatu 
echokardiologicznego, który jest podstawowym aparatem w diagnostyce w  tym  oddziale.  
Aparat kosztuje ok. 250 tys. zł. Dyrekcja Szpitala wystąpiła do władz powiatu  i wchodzących 
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w jego skład gmin z  prośbą o  dofinansowanie zakupu ww. urządzenia. Sytuacja finansowa 
Szpitala nie pozwala na zakup omawianego aparatu. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował o tym, Ŝe pismo                        
w sprawie dofinansowania zakupu aparatu echokardiologicznego  było przedstawione na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. 
Jednocześnie dodał, Ŝe w dniu dzisiejszym  Radni Powiatu  równieŜ podjęli decyzje                          
o dofinansowaniu dla szpitala. W dalszej kolejności Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski  poinformował o tym, Ŝe w IX edycji  Konkursu promocyjnego LIDER RYNKU 
2008 EURO LEADER w kategorii „Firma” Szpital w Ostrowi Mazowieckiej zdobył  tytuł  
LIDERA RYNKU Najlepszego w Polsce Szpitala Powiatowego po względem jakości usług 
medycznych  oraz  nominację Europejskiego Konkursu Promocyjnego  EURO LEADER 
2008. kserokopia decyzji  przyznania tytułu w załączeniu do Protokołu.  

 Przewodniczący Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  poinformował o tym, Ŝe  Komisja na swoim 
posiedzeniu w dniu 25 marca 2007r. nie opiniowała projektu Uchwały, zapoznała się  jedynie 
z pismem Dyrektora Szpitala w sprawie dofinansowania zakupu echokardiogramu.  Komisja 
w głosowaniu jednogłośnie 7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się”   pozytywnie zaopiniowała  powyŜszą prośbę. 

 Radna p. Małgorzata Bartkiewicz opowiedziała się za sponsorowaniem miejscowego 
Szpitala, jednak zaapelowała o to aby do obsługi  wysokiej jakości sprzętu zapewnić fachowy 
personel.  Jako przykład  wskazała na mylnie stawiane w ostrowskim Szpitalu diagnozy np. 
złamania czy zawału.  

 Radny p. Krzysztof Listwon przypomniał, Ŝe w ubiegłym roku  głosując za 
dofinansowaniem  zakupu kolonoskopu dla Szpitala miał nadzieje, Ŝe będzie to  sprawa 
incydentalna. Okazuje się jednak, Ŝe znów pojawiła się pilna potrzeba „poŜar”, w której 
miasto musi pomóc.  Podkreślił, Ŝe  finansowanie szpitala nie jest zadaniem własnym miasta  
/ których i tak ma duŜo/.  Wskazując, Ŝe dla miasta kwota 100 tys. nie jest duŜa, to 
przypomniał, Ŝe budŜet Szpitala nie jest znacznie mniejszy od budŜetu miasta.  Nawiązując do 
wniosku Komisji Finansowej stwierdził, Ŝe mimo tego ,Ŝe by on podjęty jednogłosie to jednak 
bez  „entuzjazmu”. Decyzja Radnych o dofinansowaniu jest wyrazem  wdzięczności dla 
Dyrekcji Szpitala za zwiększenie dostępności usług medycznych.  Dodał, Ŝe obecne spory 
płacone w środowisku lekarskim wpływają na to, Ŝe jest ono coraz gorzej postrzegane                       
w społeczeństwie.  Nakładają się na to takŜe,  decyzje o wykluczeniu coraz większej ilości 
grup chorych ze świadczeń  NFZ.  Stwierdził,  Ŝe  jeśli  kwestie płacowe w środowisku 
lekarskim  nie będą  załatwione to być moŜe kolejne  prośby  o dofinansowanie ze środków 
budŜetowych zakupów dla Szpitala będą przez niego blokowane. Na zakończenie podkreślił, 
Ŝe nie moŜna bez końca „wkładać w chory organizm”.  

 Radny p. Andrzej Morawski opowiadając się dofinansowaniem dla  Szpitala, 
stwierdził,  Ŝe   sprawy Szpitala  naleŜą do zadań Powiatu  i to Powiat powinien rozwiązywać 
jego problemy. Zaproponował aby na przykład Radni Powiatu  przeznaczyli na potrzeby 
Szpitala swoje np. kwartalne diety.  Następnie zapytał czy  ostrowscy lekarze  posiadają 
odpowiednie uprawnienia do obsługi  omawianego aparatu.  

 Zastępca Dyrektora Szpitala p. Marek CięŜki  stwierdził, Ŝe pokorą wysłuchał głosów 
Radnych, zapewnił, Ŝe Dyrekcja  ostrowskiego szpitala stara się wyeliminować wszelkie 
nieprawidłowości. Zapewnił, Ŝe są wyszkoleni lekarze, którzy zapewnią obsługę 
nowoczesnego aparatu, ponadto kolejni są szkoleni.  Podkreślił,  Ŝe w ostrowskim szpitalu nie 
było strajków, szpital działa prawidłowo.  Funkcjonowanie słuŜby zdrowia  w Polsce jest 
zaleŜne od decyzji na wyŜszym szczeblu. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podkreślił, Ŝe najlepszą sytuacją 
byłaby taka gdyby  kaŜda instytucja w tym Szpital był w stanie sam zaspokoić swoje 
potrzeby.  W obecnych realiach  najbardziej społecznie uzasadnione jest dofinansowanie 
środkami budŜetowymi, podatników  przedsięwzięć związanych z ochroną zdrowia 
mieszkańców.   Wskazał takŜe na potrzebę  zapewnienia odpowiedniej ilości specjalistów, 
którzy  będą obsługiwać  nowoczesne urządzenia. śyczył aby sprzęt dobrze  słuŜył 
mieszkańcom.  

 

 W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie  udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu.  

 

Rada Miasta w głosowaniu  jednogłośnie,  21 głosami „za”  przy 0 głosów „przeciw” 
i 0 głosów „wstrzymujących’ podjęła: 

 

Uchwałę Nr  XIV/71/2008 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

  

 

Punkt 4 

Informacja o funkcjonowaniu StraŜy Miejskiej i osiągniętych efektach. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe  
Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję  Informację z działalności StraŜy Miejskiej za 
2007r.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski  poinformował zebranych     
o tym, Ŝe Komisja na swoim posiedzeniu  zapoznała się z materiałem informacyjnym oraz 
wysłuchała wyjaśnień Komendanta StraŜy Miejskiej  a następnie przyjęła powyŜszą 
Informację . 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  zwrócił się z pytaniem o wspólne 
patrole StraŜy Miejskiej z Policją.  Poddał pod rozwagę organizowanie paroli  równieŜ w 
weekendy, zwłaszcza w rejonach duŜych skupisk młodzieŜy np. stawu miejskiego czy Szkoły 
Podstawowej Nr 1. Dodał, Ŝe w mieście przybywa  urządzeń, które mogą być przedmiotem 
zniszczenia.  

Komendant StraŜy Miejskiej p. Dariusz Nowacki  wyjaśnił, Ŝe   moŜna zorganizować 
pracę  w weekendy jednak wiąŜe się to z koniecznością oddania dnia  wolnego straŜnikom.    
W StraŜy Miejskiej pracuje tylko 4 straŜników, jest  ich za  mało aby w pełni zabezpieczyć 
wszystkie potrzeby. 
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W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła informację o  funkcjonowaniu StraŜy Miejskiej  i 
osiągniętych efektach. 

 

Materiały informacyjne w załączeniu do Protokołu.  

 

 

Punkt 5 

 Informacja na temat stopnia realizacji inwestycji  pn. Budowa Centrum Kultury 
i Rekreacji „Za Stawem”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych                    
o tym, Ŝe Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję  Informację na temat stopnia  realizacji 
inwestycji pn. Budowa Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił informację  na temat 
stopnia realizacji inwestycji  pn. Budowa Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”. Na 
dzień 12 marca  2008r.  zaawansowanie robót budowlanych   związanych z halą sportową  i 
pływalnią wynosi 42%.  Obecnie wykonawca proponuje  zakończenie zadania jeszcze w br, 
jednak miasto  stoi na stanowisku, Ŝe  zakończenie robót budowlanych, ma nastąpić zgodnie        
z umową  to  jest w  maju 2009r. 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz  poddała pod rozwagę moŜliwość przeznaczenia  
wielofunkcyjnego pawilonu sportowego  na  potrzeby kultury. Jest to propozycja w sytuacji 
jeśli miasto nie otrzyma  funduszy  zewnętrznych na  obiekty w ramach inwestycji „Za 
Stawem” i po wybudowaniu hali i basenu inwestycja zostanie zakończona.  

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk wyjaśnił, Ŝe dotychczas 
rozstrzygnięto jedynie przetarg na budowę hali i basenu, jest to I etap  inwestycji. Realizacja 
dalszych etapów zaleŜy od decyzji Rady.    

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził, Ŝe w wariancie 
pesymistycznym , jeśli miasto nie pozyska środków zewnątrz , będzie musiało sfinansować 
poza halą i basenem, budowę dróg dojazdowych, wykonanie zieleni, parkingów   i  
przeniesienie kortów.  Koszty inwestycji zapewne wzrosną  w związku ze wzrostem cen  
materiałów budowlanych. Ogółem   wydatki mogą wynieść ok. 40 mln. zł. W tym roku 
zapadną najwaŜniejsze decyzje. Wyraził nadzieje, Ŝe w lipcu bądź w sierpniu  zapadną 
decyzje co do dofinansowania zadania środkami zewnętrznymi.  Na zakończenie Burmistrz 
Miasta p. Mieczysław Szymalski  podkreślił, Ŝe pomimo bardzo duŜych wydatków na 
inwestycje „Za Stawem” miasto przeznacza znaczne kwoty na  inwestycje drogowe / ok. 4 
mln. zł./  

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił się o przedstawienie informacji na temat 
pozyskanych środków  zewnętrznych na budowę na  Centrum Kultury i Rekreacji „Za 
Stawem”. Zwrócił się z pytaniem o to  ile  i w ramach jakich programów złoŜono wniosków  
o dofinansowanie.  
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 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, Ŝe  pozyskiwanie  
środków zewnętrznych  będzie tematem  kwietniowej sesji, wtedy będzie czas na 
szczegółową analizę tej kwestii. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe wnioski o środki  unijne będą 
złoŜone w dwóch wariantach odrębnie na hale i basen ale i łącznie na całe przedsięwzięcie. 
Obecnie zostały ogłoszone  informacje na temat moŜliwości   składania wniosków, wnioski 
będą złoŜone w kwietniu w ramach 2 programów.  Zapewnił, Ŝe  ze strony miasta nie było 
przypadków uchybienia terminów dla złoŜenia jakichkolwiek wniosków.  Nie było przypadku 
aby miasto z własnej winy , poprzez własne zaniedbanie, nie otrzymało  środków. 

Radna p. Maria Bębenek zwróciła się z pytaniem o to czy miasto korzysta z firm 
doradczych zajmujących się sporządzaniem wniosków o środki unijne. Stwierdziła, Ŝe 
korzystanie z tego typu firm być moŜe zwiększyłoby szanse na pozyskanie  środków.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, Ŝe pracownik  Urzędu Miasta  
zajmujący się  sprawami pozyskiwania środków unijnych jest bardzo dobrze przygotowany 
do  wykonywania swojej pracy. Prowadzony jest stały monitoring  informacji związanych z 
moŜliwościami pozyskiwania środków unijnych przez samorząd.  Wnioski miasta są bardzo 
dobrze przygotowane. Jako przykład wskazał na  pozyskanie środków na modernizację stawu 
miejskiego. Wniosek był dobrze przygotowany,  inwestycja  przeprowadzona została 
prawidłowo,  projekt został rozliczony a dofinansowanie unijne  zostało przekazane.   

W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p Krzysztof Laska 
stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła informację na temat stopnia realizacji  budowy Centrum 
Kultury i Rekreacji „Za Stawem”. 

 

Informacja w załączeniu do Protokołu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punkt 6 

 Koncepcja funkcjonowania obiektów: 

a/ Hali sportowej i basenu, realizowanego w ramach inwestycji  pn. Budowa 
Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”. 

b/ Wielofunkcyjnego pawilonu  sportowego,   po oddaniu do uŜytku  nowej hali 
sportowej i basenu. 
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 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski na wstępie podkreślił, Ŝe prawdopodobnie 
w I połowie 2009r.  zostaną oddane do uŜytku potęŜne obiekty sportowe tj. hala i basen, 
wyraził  nadzieje, Ŝe będą one chlubą  dla  miasta. Poinformował o tym, Ŝe  przygotowana  
koncepcja funkcjonowania hali sportowej                         i  basenu oraz wielofunkcyjnego 
pawilony sportowego po oddaniu do uŜytku Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”  
zawiera analizę i plan wykorzystania obiektów                      w ramach nowej struktury 
organizacyjnej MOSiR, strukturę organizacyjną  po  uruchomieniu nowego obiektu oraz  plan 
dochodów i kosztów  Ośrodka w nowej strukturze organizacyjnej. Koncepcja została 
przygotowana  w oparciu o załoŜenia: poziom cen wynagrodzeń z 2007r., zatwierdzony 
cennik i pełną odpłatność za korzystanie z obiektów oraz  procentowe wykorzystanie 
moŜliwości obiektów. Przygotowana symulacja kosztów nie jest „przeraŜająca”. 
Przygotowanie   koncepcji poprzedziły wizyty w podobnych obiektach w Łomiankach i w 
Józefowie.   Opracowany dokument jest dopiero   wstępem do dalszej dyskusji na temat 
funkcjonowania obiektów. Zaapelował o uwagi  i spostrzeŜenia dot. planowanego 
funkcjonowania obiektów.  Kwestie tj. np. siedziba dyrekcji  są jeszcze do dyskusji.  
Przypomniał, Ŝe  całość zadania to równieŜ nowe korty, lodowisko, drogi dojazdowe i 
parkingi.  Przygotowując koncepcje przyjęło , Ŝe obiekty będą otwarte 7 dni  w tygodniu w 
godz. 6.00 – 22.00. ZałoŜono, Ŝe z basenu w godz. 800-1500 będą korzystały miejskie szkoły, 
planowane jest aby kaŜdy uczeń raz na 2 tygodnie miał lekcję wychowania fizycznego  na 
basenie.  Do kalkulacji przyjęto  zasadę pełnej odpłatności za korzystanie                     z 
obiektów tj. przez szkoły, kluby i osoby indywidualne. Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski  podkreślił, Ŝe  szereg decyzji  będzie zweryfikowanych po uruchomieniu 
obiektów, podobnie jak obecnie, na etapie realizacji,  trzeba  zmieniać  decyzje co do  rodzaju  
podłogi a takŜe  zdecydować o zadaszeniu tarasu.    

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego Radny p. Krzysztof Łukaszewski  poinformował                
o tym, Ŝe Komisja zapoznała się  i przyjęła przedstawioną koncepcję, jednak uwaŜa, Ŝe naleŜy 
ja traktować jako wstępną, jako materiał zawierający  załoŜenia i parametry wyjściowe do 
dalszych dyskusji.  Jednocześnie dodał,  Ŝe do dalszych analiz  powinny zostać przygotowane 
dwa warianty kosztów  funkcjonowania obiektów, wariant  pesymistyczny  i optymistyczny. 

 Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska wyraził nadzieję, Ŝe Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
będzie pracowała  nad koncepcja funkcjonowania ww. obiektów. Dodał, Ŝe zapewne jesienią 
br.  koncepcja  przekształci się w konkretny projekt.  

 Nawiązując o wypowiedzi Radnej p. Małgorzaty Bartkiewicz  Burmistrz Miasta                   
p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe Wielofunkcyjny pawilon sportowy przy                              
ul. Warchalskiego  nie nadaje się dla potrzeb kultury.  Jeśli   administracja MOSiR opuści 
zajmowane pomieszczenia to nie  będzie  ich wiele i na pewno nie będą stały puste. Więcej 
moŜliwości wykorzystania byłoby  gdyby została uwolniona część hotelowa.  Jeśli miasto nie 
pozyska środków zewnętrznych na budowę Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem” to po 
zakończeniu realizacji I etapu i ustabilizowaniu sytuacji finansowej będzie musiało przystąpić 
do budowy obiektów dla kultury.  

  Radny p. Andrzej Morawski  zwrócił się z pytaniem o to czy przedstawiony dokument 
jest nową koncepcją czy jest to kontynuacja  planów z okresu powstawania  obiektu przy  ul. 
Warchalskiego.   Czy wtedy planowano  juŜ  kolejne przedsięwzięcie dla potrzeb  sportu.  
Zapytał czy jeśli jest to nowa koncepcja to oznacza to, Ŝe wcześniejsze  koncepcje dotyczące 
obiektów portowych były pomyłką.  Podkreślił, Ŝe obecny Burmistrz Miasta jest w ośrodku 
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władzy od 12 lat a więc powinien się do tego ustosunkować.  Poza tym zwrócił się z pytaniem 
w jaki sposób uczniowie miejskich szkół dotrą na lekcje na basenie / z uwzględnieniem 
kwestii komunikacji w mieście i potrzeby wykonania wszystkich czynności związanych z 
pobytem na pływalni  m.in. prysznic, osuszenie itd. i ewentualnym powrotem na kolejne 
lekcje/ oraz o to czy obiekty są przystosowane dla osób niepełnosprawnych.   

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, Ŝe   dotarcie na basen nie 
stanowi problemu.  Dodał, ze koncepcja  budowy  Centrum Kultury  i Rekreacji „Za Stawem” 
jest nowa, powstała w poprzedniej kadencji Rady Miasta.  Są to nowe rozwiązania nie mające 
nic wspólnego z obiektem  przy ul. Warchalskiego.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Bogusław Konrad  zgłosił  kilka uwag do 
przedstawionej koncepcji  funkcjonowania obiektów. Stwierdził, Ŝe załoŜenie, Ŝe uczeń raz na 
dwa tygodnie będzie miał zajęcia na basenie jest niewłaściwe poniewaŜ w takim systemie nie 
nauczy się pływać.  W koncepcji  zapisano, Ŝe szkoły miejskie będą wykorzystywały na 
basenie godziny od 800 do 1130 , natomiast Burmistrz Miasta mówił o tym, Ŝe szkoły  mają 
zarezerwowany czas do 1500. BudŜety Klubów sportowych nie pozwolą im odpłatnie 
korzystanie z  obiektów sportowych.  Zapytał czy jest zaprojektowany łącznik budynku 
Szkoły Podstawowej  i Gimnazjum Publicznego z budynkiem basenu.  Na zakończenie  
podkreślił,  Ŝe naleŜy  podjąć wszystkie działania  aby  ogromny wysiłek finansowy miasta 
przyniósł pozytywne efekty. Zaproponował aby do pracy nad koncepcją funkcjonowania 
obiektów włączyć  dyrektorów szkół i nauczycieli wychowania fizycznego. 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk wyjaśnił,  Ŝe łącznik jest 
zaprojektowany. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  odpowiadając na pytania potwierdził, Ŝe 
obiekt jest przystosowany dla osób niepełnosprawnych, jest teŜ  pomysł na wykorzystanie go  
jako ośrodka paraolimpijskiego.  Pobyt raz na 2 tygodnie uczniów na basenie kosztować 
będzie ok. 900 tys. zł. , moŜna  zwiększyć ilość godzin dla uczniów na basenie jednak wiąŜe 
się to ze zwiększonymi wydatkami.   Ogółem  młodzieŜ szkolna / w tym takŜe z terenu 
powiatu/ będzie korzystała z basenu w godzinach 800 – 1500 , są to jednak szczegóły, które 
jeszcze zostaną dopracowane.  

 Radny p. Andrzej Morawski  stwierdził, Ŝe podejmując decyzje o budowie hali                        
i basenu musiała być koncepcja funkcjonowania tych obiektów i biznesplan. Zwrócił uwagę, 
na to Ŝe nie otrzymał odpowiedzi na pytanie jak dzieci będą docierać do basenu. Dodał, Ŝe  na 
basen do Zambrowa  jeŜdŜą dzieci nowobogackich.  

 Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki poinformował o tym,  Ŝe dzieci ze szkół 
miejskich w ramach programu nauki pływania jeździły na basen do Zambrowa.  

 Na zakończenie dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, 
Ŝe w chwili podejmowania decyzji o budowie na pewno były załoŜenia i koncepcje działania 
obiektów, trzeba je jednak dostosować do obecnych realiów. Dzieci  zwyczajnie dojdą na 
basen.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaproponował aby Rada Miasta                     
po zapoznaniu się przyjęła  przedstawioną koncepcję  do dalszej  pracy. Rada Miasta powróci 
do sprawy w końcu br. i w 2009r. Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej , Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  opracuje harmonogram pracy nad koncepcją 
funkcjonowania obiektów  hali sportowej i basenu, realizowanego w ramach inwestycji  pn. 
Budowa Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem”  i  wielofunkcyjnego pawilonu  
sportowego,   po oddaniu do uŜytku  nowej hali sportowej i basenu. 
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Rada Miasta bez głosów sprzeciwu  poparła powyŜsze  stanowisko.  

 

Materiał informacyjny w załączeniu do Protokołu.  

 

 

Punkt 7 

 Uchwała w sprawie zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą                       
Nr XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia  2007 r.    

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe 
Radni otrzymali wraz z materiałami na sesje projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
miasta.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  przypomniał, Ŝe Radni analizowali 
projekt uchwały na posiedzeniach Komisji. Dodał, Ŝe do proponowanych zmian  zgłasza 
autopoprawkę  polegającą na wprowadzeniu 50 tys. zł  na budowę   ul. Surowskiego i 100 tys. 
zł. na zakup echokardiogramu/ zgodnie z podjętą uchwałą/. Deficyt pokryty będzie z wolnych 
środków. Ulica Surowskiego  jest w bardzo złym stanie technicznym  na skutek 
prowadzonych tam robót  wodno – kanalizacyjnych.  Dokumentacja na to zadanie jest 
wykonana, realizacja rozpocznie się  od ul. Bielskiej.    Po dokonanych zmianach dochody 
rosną o kwotę  2.732.113,-zł  a wydatki  wzrastają o kwotę 3.268.764,-zł.   

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska p. Mieczysław Równy  przedstawił opinie Komisji . Komisja 
jednogłośnie wnosi o wprowadzenie do planu zadań inwestycyjnych dz. 600, rozdz. 60016 
budowę ul. Surowskiego w kwocie 50 tys. zł.  Środki na ten cel Komisja proponuje pozyskać 
z wolnych środków.  Komisja w glosowaniu jednogłośnie  7 głosami „za” pozytywie 
zaopiniowała projekt Uchwały po uwzględnieniu wypracowanego wniosku.  

 

Radny p. Zbigniew Krych  zwrócił uwagę na to, Ŝe po zmianach deficyt budŜetowy 
zwiększy się o 120 tys. zł  i będzie pokryty z wolnych środków.  Zwrócił się z pytaniem o to 
czy wszystkie  inwestycje drogowe  będą zrealizowane czy moŜe będą prowadzone tak jak 
zadanie Ptasia – Chabrowa.  

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  stwierdził, Ŝe zadania, które były 
ujęte juŜ w prowizorium budŜetowym posiadają dokumentację techniczną, będą realizowane 
wcześniej.  Inwestycje wprowadzane bez dokumentacji mogą być realizowane pod koniec 
roku.  

 

W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał , a następnie poddał  pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   zmiany budŜetu 
miasta uchwalonego Uchwałą Nr XII/57/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia   19 
grudnia 2007 r.    
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Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwałę Nr XIV/72/2008 

w sprawie   zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą Nr IV/9/2007 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dni 24 stycznia 2007 r. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 8 

Uchwała w sprawie  ustalenia  najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz 
akceptacji wartości jednego punktu w złotych pracowników niektórych jednostek 
organizacyjnych miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

 Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki przedstawił projekt uchwały. Projekt uchwały 
stanowi nowelizację uchwały Nr XXXI/207/06 Rady Miasta  Ostrów Mazowiecka z dnia  25 
kwietnia 2006r. podjętej w tej samej sprawie. Na podstawie  obowiązujących przepisów 
rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 2 sierpnia 2005r.                 w sprawie zasad 
wynagradzania pracowników  zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek 
samorządu terytorialnego, w celu wykonania budŜetu miasta na 2008r. w zakresie wzrostu 
wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w miejskich jednostkach organizacyjnych 
zachodzi konieczność ustalenia nowego wynagrodzenia najniŜszego oraz dokonania zmiany 
wartości jednego punktu w złotych pracowników jednostek wymienionych w projekcie 
uchwały.  Projekt uchwały zakłada  następujące zmiany: 

- zwiększenie najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania                   
z kwoty 760 zł do kwoty 840 zł.,  

- zwiększenie wartości  jednego  punktu dla pracowników  administracji z kwoty 3,10 zł do 
3,40zł, o pracowników obsługi z kwoty 2,20zl do 2,40 zł.  

 Jednocześnie  dodał, Ŝe w 2007r. nie dokonano tego typu zmian.  

 

Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię Komisji. 
Komisja w glosowaniu  jednogłośnie 6 glosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały                                     w 
przedstawionym kształcie.  

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  Wiceprzewodniczący Rady Miasta                       
p. Bogusław Konrad odczytał a następnie  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska 
poddał pod głosowanie Uchwałę  w sprawie   ustalenia  najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego oraz akceptacji wartości jednego punktu w złotych pracowników niektórych 
jednostek organizacyjnych miasta Ostrów Mazowiecka.  
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Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr XIV/73/2008 

w sprawie   ustalenia  najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji wartości 
jednego punktu w złotych pracowników niektórych jednostek organizacyjnych miasta Ostrów 

Mazowiecka 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 9 

Uchwała w sprawie przyjęcia  rocznego  programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe 
Radni otrzymali wraz z materiałami projekt uchwały w sprawie  przyjęcia rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego  na 2008 r.  

Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki przedstawił projekt uchwały.  Ustawa                                     
o działalności  poŜytku publicznego  i wolontariacie nakłada na samorządy lokalne obowiązek 
opracowania i przyjęcia w drodze uchwały rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego. 
PrzedłoŜony projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego  na 2008 r. określa: 

-cele programu, 
- przedmiot współpracy, 
- podmioty programu współpracy, 
 - zasady i formy współpracy,  
- zlecanie realizacji zadań publicznych, 
- zakres współpracy miasta Ostrów Mazowiecka z  podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego  w 2008 r. 
- zasady współpracy w pozyskiwaniu środków z innych źródeł, 
- udział organizacji obywatelskich w działaniach programowych samorządu, 
- promocję działalności organizacji w mediach, 
- pomoc w nawiązywaniu kontaktów międzynarodowych, 

 

Przewodniczący Komisji  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię Komisji. 
Komisja w głosowaniu  jednogłośnie 6 glosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały                                     w 
przedstawionym kształcie.  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie  Uchwałę  w sprawie   przyjęcia  rocznego  
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr XIV/74/2008 

w sprawie  przyjęcia  rocznego  programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 
 
 

Punkt 10 

Uchwała w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia dla inkasentów.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe  Radni 
wraz z materiałami na sesję otrzymali omawiany projekt uchwały.   

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił projekt uchwały.                    
W związku z wyborem nowego dzierŜawcy targowisk miejskich oraz wprowadzeniem 
nowego  regulaminu targowisk miejskich niezbędna jest zmiana uchwały w sprawie poboru 
opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia. Dotychczas targowisko prowadzone było przez ajenta, który w imieniu 
miasta prowadził targowisko. Dochodem z funkcjonowania targowiska miejskiego była 
zebrana opłata targowa. Koszty utrzymania i prowadzenia targowiska oraz wynagrodzenie za 
inkaso były  ustalone w formie prowizji od zebranej opłaty targowej. Dotychczasowa  
prowizja ajenta z tytułu prowadzenia targowiska i poboru opłaty targowej była niezmieniona 
przez dziesięć lat i znacznie odbiegała od realnych warunków jakie decydowały o 
funkcjonowaniu targowiska.  Obecnie została zmieniona forma prowadzenia targowiska. 
Targowisko miejskie prowadzi dzierŜawca, który jest równocześnie inkasentem opłaty 
targowej. Przychodem z tytułu prowadzenia targowiska jest dzierŜawa miejsc sprzedaŜowych   
zebrana opłata targowa. Koszty prowadzenia i utrzymania targowiska naleŜą do dzierŜawcy.  
Wobec powyŜszego wysokość wynagrodzenia od zainkasowanych opłat targowych powinna 
być  ustalona na takim poziomie, aby uwzględniła wynagrodzenie za pobór opłaty targowej 
oraz ogół kosztów związanych z funkcjonowaniem targowiska miejskiego.  

 

Przewodniczący  Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego  p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji. Komisja                                
w głosowaniu  5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

W związku z  brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   poboru opłaty 
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targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia dla inkasentów 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwałę Nr XIV/75/2008 

w sprawie  poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 
wysokości wynagrodzenia dla inkasentów 

 

Uchwala w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 11 

Uchwała w sprawie zaliczenia niektórych ulic miasta Ostrów Mazowiecka do 
kategorii dróg gminnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe  
Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję przedmiotowy projekt  Uchwały.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił projekt uchwały.                         
W związku z powstaniem kolejnych ulic na terenie miasta, których administratorem jest 
miasto Ostrów Mazowiecka zachodzi potrzeba zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych.  Na 
podstawie przepisów ustawy o drogach publicznych aby te  ulice stały się drogami 
publicznymi niezbędne jest ich zaliczenie do kategorii dróg gminnych poprzez podjęcie 
uchwały Rady Miasta.  Zarząd Powiatu w Ostrowi Mazowieckiej wydał pozytywną opinię w 
sprawie zaliczenia omawianych 39 ulic do kategorii dróg gminnych.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 
Grutami p. Edward Zalewski  przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 
jednogłośnie 7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów  „wstrzymujących się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

W związku z  brakiem  głosów w dyskusji   Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie  Uchwałę  w sprawie zaliczenia niektórych 
ulic miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg gminnych   

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                             
i 0 głosach „wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwałę Nr XIV/76/2008 
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w sprawie  zaliczenia niektórych ulic miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg 
gminnych. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 12 

Uchwała w sprawie  zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności nieruchomości  ozn.  
nr działek 5356, 1707/1  i 1709/1 połoŜonych w Ostrowi Mazowieckiej. 

 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił projekt uchwały.   
Spółdzielnia Mieszkaniowa Lokatorsko – Własnościowa „Słoneczny Dom” wystąpiła                          
z wnioskiem o przekształcenie przysługującego jej prawa wieczystego uŜytkowania  do 
działek ozn. 5356  o pow. 5792m2 i 1707/1 i 1709/10 o łącznej pow. 2773 m2 w prawo 
własności z zastosowaniem 90% bonifikaty od opłaty za to przekształcenie. Zgodnie z ustawą   
zgodę na to przekształcenie moŜe  udzielić Rada  Miasta.  Opłata za przekształcenie praw jest 
róŜnicą wartości prawa własności  i prawa wieczystego uŜytkowania określonych przez 
rzeczoznawcę majątkowego.   

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju – Społeczno  
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu   
jednogłośnie 7 glosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny p. Zdzisław Wilczyński, który jest jednocześnie Prezesem Spółdzielni 
Mieszkaniowej  Lokatorsko – Własnościowej  „Słoneczny Dom „ przedstawił  informacje 
dotyczące przekształcenia ww. działek.  Na wniosek Spółdzielni  Burmistrz Miasta wszczął 
procedurę związaną z  przekształceniem prawa uŜytkowania wieczystego, zlecając wycenę  
działek  ozn. 5356  o pow. 5792m2poł. przy ul. Lubiejewskiej i ul. 11 Listopada  oraz  nr  
1707/1 i 1709/10 o łącznej pow. 2773 m2. poł. przy ul. Okrzei.  Dodał, Ŝe  jako Prezes 
Spółdzielni przedstawił wszelkie niezbędne dane do   prowadzonych czynności.  Po 
rozliczeniu łącznej powierzchni działek na powierzchnię przeznaczona na cele mieszkaniowe 
i pozostała,  i po uśrednieniu  zastosowanej bonifikaty okazało się, Ŝe średnia bonifikata dot. 
działki   poł. przy ul. Lubiejewskiej i 11 Listopada wynosi 85% a działki poł. przy ul. Okrzei 
wynosi 78%.  Średnia bonifikata dla obu nieruchomości wynosi 82,5%. Radny p. Zdzisław 
Wilczyński  zauwaŜył, Ŝe  dane finansowe dotyczące opłat za  przekształcenie 
poszczególnych nieruchomości  znajdujące się w uzasadnieniu do uchwały są danymi 
przybliŜonymi i zwrócił się z wnioskiem o to, aby w decyzji o przekształceniu były wyliczone 
dokładnie, gdyŜ jest to  niezwykle istotne przy podziale powierzchni na udziały.   
Poinformował o tym, Ŝe Spółdzielnia zapłaci za ww. przekształcenie kwotę 111.589,85 zł. 
Spółdzielnia wystąpi o rozłoŜenie naleŜności na raty na 10 lat. Dodał, Ŝe być moŜe  naleŜność 
zostanie spłacona szybciej, będzie to zaleŜne od  tempa przekształceń na rzecz członków 
Spółdzielni.  Na zakończenie wypowiedzi Radny p. Zdzisław Wilczyński  stwierdził, Ŝe 
zastosowane warunki przekształcania  prawa uŜytkowania wieczystego  gruntów w prawo 
własności są korzystne i do zaakceptowania  przez Spółdzielnie i   miasto. 
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W dalszej kolejności Radny p. Zdzisław Wilczyński zapytał o wyjaśnienie kwestii, 
poruszanych na posiedzeniu Komisji, tj  zastosowanie w przypadku osób fizycznych, 
zróŜnicowanej   bonifikaty od części przeznaczonej na cele mieszkaniowe  od przeznaczonej 
np. na cele usługowe czy garaŜowe.  

Radny Mieczysław  Pasztaleniec nawiązał do zasadniczej kwestii  przy 
przekształcaniu prawa uŜytkowania wieczystego gruntu w prawo własności tj. do kwestii 
przeznaczenia nieruchomości. Istotą przeznaczenia  nieruchomości jeśli jest plan 
przestrzennego zagospodarowania, powinno być  przeznaczenie określone w planie, jeśli 
natomiast nie ma  planu to  decydować powinno faktyczne wykorzystanie. W przypadku 
miasta Ostrów Mazowiecka  decydującym wino być przeznaczenie nieruchomości określone 
w planie przestrzennego zagospodarowania. Zapytał takŜe czy z nieruchomości będą 
wydzielane np. place i chodniki. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  wyjaśnił, Ŝe  jeśli w planie 
przestrzennego zagospodarowania grunt przeznaczony jest na budownictwo mieszkaniowe z 
usługami, to bonifikaty stosowane są tak jak na cele mieszkaniowe poniewaŜ decydujące jest 
przeznaczenie dominujące. Takie rozwiązania będą  stosowane przy przekształceniu praw na 
rzecz osób fizycznych. Odpowiadając na pytanie Radnego p. M. Pasztaleńca  wyjaśnił, Ŝe 
przekształcenia dotyczą całych nieruchomości. 

Naczelnik Wydz. PNR p. Halina Ambroziak  wyjaśniła, Ŝe dane przedstawione                       
w uzasadnieniu są danymi zaokrąglonymi, przedstawionymi dla zobrazowania kwestii. 
Podkreśliła, Ŝe decyzja Burmistrza Miasta o przekształceniu zawierać będzie ścisłe  dane                  
i pełne kwoty. Decyzja będzie wiąŜąca.   

Następnie wyjaśniła, Ŝe  ustawa umoŜliwiająca zastosowanie bonifikaty od opłaty za 
przekształcenie prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności, wskazuje, Ŝe bonifikata 
związana jest z powierzchnią przeznaczoną na   cel mieszkaniowy. Ustawa wprowadza 
równieŜ warunek dochodowości w przypadku osób fizycznych,  Rada Miasta zaproponowała 
korzystniejsze warunki przekształcania dla Spółdzielni Mieszkaniowych.    Dodała,  Ŝe 
przekształcenia na preferencyjnych warunkach dotyczą jedynie nieruchomości 
przeznaczonych na cele mieszkaniowe i garaŜowe. Grunty przeznaczone  pod usługi mogą 
być przekształcane na warunkach  ustawy o gospodarce nieruchomościami.  Poinformowała 
równieŜ o tym, Ŝe  opłata roczna z tytułu uŜytkowania wieczystego  jest równieŜ 
zróŜnicowana  i wynosi od gruntów przeznaczonych na cele mieszkaniowe i garaŜowe 1%                 
a od gruntów przeznaczonych na cele usługowe 3%.  

Radny p. Zdzisław  Wilczyński  poinformował o tym, Ŝe Spółdzielnia „Słoneczny 
Dom”  płaciła od garaŜy stawkę 3%. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podkreślił, Ŝe moŜliwość rozłoŜenia 
na raty jest zapisana w ustawie, a więc jeśli Spółdzielnia wystąpi ze stosownym wnioskiem to  
raty zostaną zastosowane. 

 

W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   zgody na udzielenie bonifikaty od 
opłaty z tytułu przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości  ozn.  nr działek 5356, 1707/1  i 1709/1 połoŜonych w Ostrowi Mazowieckiej. 
Uchwałę odczytał Wiceprzewodniczący rady p. Eugeniusz Gałązka.  
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Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosach „wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwałę Nr  XIV/77/2008 

w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
wieczystego uŜytkowania w prawo własności nieruchomości  ozn.  nr działek 5356, 1707/1                    

i 1709/1 połoŜonych w Ostrowi Mazowieckiej 

 Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 13 

Uchwała w sprawie  przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości 
połoŜnych  w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Ferdynanda Ruszczyca. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym. Ŝe  
Radni wraz z materiałami na sesję otrzymali projekt  uchwały w sprawie przystąpienia do 
scalenia i podziału nieruchomości połoŜnych w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Ferdynanda 
Ruszczyca.  

 

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami p. Edward Zalewski przedstawił opinię  Komisji.  Komisja w głosowaniu 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Radny p. Zbigniew Krych zwrócił się z pytaniem o to jakie koszty związane                           
z podziałem   i scaleniem  poniesie miasto.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe miasto podobnie jak kaŜdy 
uczestnik  scalenia poniesie koszty proporcjonalnie do  powierzchni nieruchomości objętych 
procesem. Dodał,  Ŝe miasto nie straci  włączając się w scalenie.  

 

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji   Przewodniczący Rady Miasta 
odczytał a następnie poddał pod glosowanie   Uchwałę  w sprawie  przystąpienia do scalenia    
i podziału nieruchomości połoŜnych  w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Ferdynanda 
Ruszczyca 

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosach „wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwałę Nr XIV/78/2008 

w sprawie  przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości połoŜnych   w Ostrowi 
Mazowieckiej przy ul. Ferdynanda Ruszczyca  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 
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Punkt 14 

Uchwała w sprawie nadania nazwy nowej  ulicy na terenie miasta – ul. Krucza.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformowała zebranych o tym, Ŝe  
Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję projekt uchwały w sprawie nadania nazwy nowej 
ulicy na terenie miasta tj. ul. Krucza.  

 

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 
Gruntami p. Edward Zalewski przedstawił opinię  Komisji.  Komisja w głosowaniu 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji   Przewodniczący Rady Miasta 
odczytał a następnie poddał pod glosowanie   Uchwałę  w sprawie  nadania nazwy nowej  
ulicy na terenie miasta – ul. Krucza    

 

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosach „wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwała Nr XIV/79/2008 

w sprawie nadania nazwy nowej  ulicy na terenie miasta – ul. Krucza 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 15 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 19 października 2004r. / z późn. zmianami/ dotyczącej organizacji 
oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w 
Ostrowi Mazowieckiej.  

  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych   o tym, Ŝe 
Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję projekt Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 października 2004r. / z późn. 
zmianami/ dotyczącej organizacji oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w 
Środowiskowym Domu Samopomocy w Ostrowi Mazowieckiej.  

  Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Barbara Kędziora przedstawiła  
projekt Uchwały.  Zmiana Uchwały wynika z ustalenia przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki 
nowego średniego kosztu utrzymania uczestnika w środowiskowym domu samopomocy w 
województwie mazowieckim za rok 2007. Prowadzenie środowiskowych domów 
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samopomocy naleŜy do zadań zleconych z zakresu administracji rządowej  realizowanych 
przez gminę i powiat.  Zgodnie z przepisami ustawy o pomocy społecznej opłatę za pobyt w 
ośrodkach wsparcia ustala podmiot kierujący w uzgodnieniu  z osobą kierowaną, 
uwzględniając przyznany zakres usług. Osoby nie ponoszą opłat, jeŜeli dochód osoby 
samotnie  gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kryterium 
dochodowego.  Wydział Polityki Społecznej  Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 
opracował tabele odpłatności za pobyt w tych placówkach. Podstawę do naliczania 
odpłatności za pobyt stanowi średni koszt utrzymania 1 osoby w ŚDS w województwie 
mazowieckiem w roku poprzednim. Średni koszt utrzymania uczestnika w placówce za rok 
2007 wzrósł z 860 zł do 880 zł na 1 osobę. W związku z tym została opracowana  tabela 
odpłatności  za pobyt  uczestnika w ŚDS w 2008r.   

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię Komisji. 
Komisja w głosowaniu jednogłośnie  6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w przedstawionej wersji. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  odczytał a następnie poddał pod głosowanie  Uchwałę  w sprawie  zmiany Uchwały Nr 
XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 października 2004r. / z późn. 
zmianami/ dotyczącej organizacji oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w 
Środowiskowym Domu Samopomocy w Ostrowi Mazowieckiej.  

Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                
i 0 głosach „wstrzymującym się” podjęła  

Uchwałę Nr 80/2008 

w sprawie  zmiany Uchwały Nr XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 
października 2004r. / z późn. zmianami/ dotyczącej organizacji oraz zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w Ostrowi Mazowieckiej 

 Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

Punkt 16 

Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody  za zawarcie porozumienia    z Generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych                     
o tym, Ŝe Radni  otrzymali wraz z materiałami na sesję  projekt Uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Generalną dyrekcją  Dróg Krajowych                            
i Autostrad.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował o tym, Ŝe na  mocy 
powyŜszej uchwały  Rada Miasta  wyrazi zgodę na zawarcie porozumienia z Generalną 
Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad oddział w Warszawie w sprawie przejęcia do 
wykonania zadania pod nazwą „Budowa ciągu pieszo – rowerowego wzdłuŜ ulicy RóŜańskiej 
w Ostrowi Mazowieckiej / ciąg drogi  krajowej nr 60/”. Dodał, Ŝe wniosek  Komisji  
Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego  zmieniający brzmienie  
paragrafu 1 ustęp 2 projektu uchwały poprzez wprowadzenie zapisu mówiącego o tym, Ŝe 
GDDKiA przekaŜe  na realizację zadania co najmniej 50% wartości kosztorysowej zadania, 
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jest bezzasadny poniewaŜ szczegóły finansowe związane z tym zadaniem określa 
porozumienie, które juŜ zostało podpisane.  

 Przewodniczący Rady Miasta podkreślił, Ŝe na chwilę obecną GDDKiA przekazała na  
realizację ww. zadania 200 tys. zł.  
 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon przedstawił opinię Komisji.  Komisja w głosowaniu 7 
głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”   pozytywnie 
zaopiniowała projekt  Uchwały  z uwzględnieniem poprawki zgłoszonej przez Komisję dot. 
zmiany brzmienia  §1 ust.2. Dodał, Ŝe Komisja  proponując poprawkę kierowała się dobrymi 
intencjami i potrzeba zabezpieczenia interesów miasta.   

 

 Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 
Gruntami p. Edward Zalewski przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 
jednogłośnie  7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rany p. Zbigniew Krych  przypomniał Ŝe  w budŜecie miasta ujęte jest 200 tys. zł. na 
budowę ścieŜek rowerowych w ul. Sikorskiego i w ul. RóŜańskiej, zwrócił się więc                           
z pytaniem czy po  dokonaniu nowelizacji budŜetu budowa  ścieŜki w ul. Sikorskiego będzie 
zdjęta z planu inwestycyjnego. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował o tym, Ŝe odwodnienie 
przy ul. Sikorskiego będące elementem budowy ścieŜki jest realizowane  przez ZGKiM. Całe 
zadanie  kosztować będzie ok. 3 mln. zl. w związku z tym do kwietnia naleŜy  zastanowić się 
i opracować   formułę realizacji ww. zadania. Podkreślił potrzebę  budowy ścieŜki ze względu 
na bardzo duŜą ilość rowerzystów  poruszających się tym rejonie miasta.    

Radna p. Maria Bębenek  zwróciła się z pytaniem o to jak będzie przebiegać ścieŜka 
przez wiadukt w ul. Sikorskiego.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził, Ŝe uciąŜliwości związane                                 
z paramentami wiaduktu są nie do pokonania. ŚcieŜka będzie budowana do i za wiaduktem.  

Radny p. Andrzej Morawski  stwierdził, Ŝe najbardziej uczęszczaną drogą przez 
rowerzystów , zwłaszcza przez młodzieŜ w kierunku  Orła, jest ul. Małkińska. Jest to bardzo 
niebezpieczna trasa,  głównie ze względu na duŜą ilość  TIR-ów. Zwrócił się z pytaniem o to 
czy zostały podjęte działania w kierunku budowy ścieŜki rowerowej wzdłuŜ ul. Małkińskiej, 
.Poddał pod rozwagę  prowadzenie wspólnej inwestycji z Marszałkiem Województwa, 
inwestycja ta miałaby walor ekologiczny. 

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował o tym, Ŝe ul. Małkińska 
jest drogą wojewódzką w rejonie której znajduje się tzw. „Aleja Sosnowa” ujęta w programie 
NATURA 2000. Podobnie ul. Brokowska jest ujęta w tym programie. Program ten utrudnia 
inwestowanie. Podkreślił zasadność budowy ścieŜki rowerowej wzdłuŜ ul. Małkińskiej, dodał, 
Ŝe jest to trudna, kwestia tym bardziej, Ŝe ścieŜka musiałby  przebiegać równieŜ przez teren 
gminy Ostrów Mazowiecka.   

Radny p. Jacek Wilczyński  podniósł kwestie złego stanu   ul. Lubiejewskiej                           
i pobocza wzdłuŜ niej.  Mieszkańcy są zbulwersowani  stanem tej drogi i zachowaniem 
zarządcy drogi. Podkreślił brak moŜliwości jakiegokolwiek porozumienia z zarządcą.  
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Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski potwierdził, Ŝe stan ul. Lubiejewskiej jest 
bardzo zły, zarządca nie robi nic aby go poprawić. Działania podejmowane są tylko przez 
władze samorządowe. Dodał, Ŝe jest przygotowany projekt modernizacji całej ulicy i  naleŜy 
zintensyfikować działania mające na celu przyspieszenie realizacji tego zadania.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  zwrócił uwagę na  złe wykonanie 
odcinka chodnika w ul. RóŜańskiej. Źle został wykonany  krawęŜnik. Wystąpił do Zastępcy 
Burmistrza Miasta p. Jerzego Pawluczuka o zajęcie się tym wnioskiem. 

 

W związku z  zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał a następnie  poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   wyraŜenia zgody  
za zawarcie porozumienia z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych w Autostrad 

 
 
Rada Miasta  Ostrów Mazowiecka  20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                                

i 0 głosach „wstrzymującym się” podjęła  

 
Uchwałę Nr XIV/81/2008 

w sprawie  wyraŜenia zgody  za zawarcie porozumienia z Generalną Dyrekcją Dróg 
Krajowych i Autostrad 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Radny p. Andrzej Morawski zapytał dlaczego nie został przedstawiony wniosek 
wypracowany przez Komisję Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przypomniał,  Ŝe na wstępie dyskusji 
w tym punkcie porządku obrad Burmistrz Miasta poinformował o tym, Ŝe wniosek jest 
bezpodstawny.  

 

 

Punkt 17 

Sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Miasta za okres od początku kadencji 
do końca 2007r.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe   Komisje 
na swoich posiedzeniach przyjęły Sprawozdania z działalności  za okres od początku kadencji 
do końca 2007r.  Sprawozdania zostały przedłoŜone Radnym  przed dzisiejszą sesją. 
Następnie zwrócił się z pytaniem o uwagi do przedstawionych materiałów. 

 

 W związku z brakiem uwag i wniosków Przewodniczący Rady Miasta                             
p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła  Sprawozdania  z prac Komisji stałych 
Rady Miasta za okres od początku kadencji do końca 2007r.  Jednocześnie podziękował 
Komisjom i ich Przewodniczącym  za dotychczasową  merytoryczną pracę.   
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Sprawozdania w załączeniu do Protokołu.  

 

 

Punkt 18  

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami .  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe  
Radni otrzymali wraz z materiałami na sesje Informację z pracy  Burmistrza Miasta                               
w okresie między sesjami. 

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski  nawiązując do informacji na temat  inwentaryzacji 
wyrobów azbestowych zwrócił się z pytaniem o moŜliwości  dofinansowania wymiany 
azbestowego pokrycia dachowego.  

 Radny p. Andrzej Morawski zapytał jakie były propozycje podwyŜek  górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości  za usługi odbioru odpadów komunalnych 
oraz opróŜnianie zbiorników bezodpływowych i transportu  nieczystości ciekłych. Następnie 
zapytał na jakiej podstawie  Burmistrz Miasta  podjął decyzję o  sprzedaŜy powierzchni 
handlowej  w obiekcie przy pl. Waryńskiego. Nawiązując do informacji na temat 
przeznaczenia 2 tys. zł. na materiały profilaktyczne  dla Policji  poddał pod rozwagę 
moŜliwość zakupu , w zamian za breloczki, np. latarek dla funkcjonariuszy.   

 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, Ŝe nie ma moŜliwości 
dofinansowania kosztów wymiany azbestowego pokrycia dachowego. Następnie 
poinformował o tym, Ŝe  planowana podwyŜka górnych stawek  opłata ponoszonych przez 
właścicieli  nieruchomości  za usługi odbioru odpadów komunalnych jest nieunikniona.  
ZGKiM Sp. z o.o. proponował podwyŜkę ok. 20%-30%. Do sprawy naleŜy powrócić w II 
półroczu br.  W dalszej kolejności  Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował 
o tym, Ŝe   decyzja o przeznaczeniu do sprzedaŜy powierzchni handlowej w obiekcie przy pl. 
Waryńskiego została podjęta na skutek dwóch nierozstrzygniętych przetargów na dzierŜawę 
ww. powierzchni. Poza tym Radni  opowiadali się za  sprzedaŜą powierzchni.  Cena do 
sprzedaŜy  wynosić będzie nie mniej niŜ 3 mln. zł. Dodał, Ŝe  obecnie  powierzchnia ta nie 
przynosi dochodów.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski   poinformował o tym, Ŝe  środki  na 
zakup materiałów profilaktycznych dla Policji pochodzą z funduszy przeznaczonych na  
realizacje programu „Bezpieczne Miasto”. 

 W dalszej kolejności  Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował                    
o tym, Ŝe  zgodnie z terminami naborów wniosków w ramach RPO WM miasto złoŜy wnioski 
dot. dofinansowania obiektów „Za Stawem” w I półroczu w ramach działania 6.2 Turystyka      
i 6.1 Kultura a w II półroczu w ramach działania 5.2 Rewitalizacja i 7.2 infrastruktura słuŜąca 
edukacji. Będzie  składany takŜe wniosek  o dofinansowanie  budowy przebicia w ramach 
działania infrastruktura drogowa.  

 Radny p. Zdzisław Wilczyński  zapytał o Zarządzenie Burmistrza Miasta Nr 6/2008 
dotyczące przeznaczenia do sprzedaŜy działki przy ul. Kolarskiej. 
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 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe decyzja o przeznaczeniu do 
sprzedaŜy działki  przy ul. Kolarskiej została wstrzymana do czasu zmiany planu 
przestrzennego zagospodarowania miasta. .  

 Radny p. Andrzej Morawski zwrócił się z pytaniem o to czy była uchwala Rady 
Miasta w sprawie zbycia powierzchni handlowej przy pl. Waryńskiego. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski wyjaśnił, Ŝe Burmistrz działa na  
podstawie upowaŜnienia Rady Miasta do obrotu  nieruchomości. Przypomniał, Ŝe na początku 
był przeciwny sprzedaŜy  tej powierzchni.  

 Radny p. Andrzej Morawski  stwierdził, Ŝe obecny stan świadczy o fiasku  
biznesplanu i koncepcji zagospodarowania powierzchni, która  naleŜy do miasta.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe nie było koncepcji  
zagospodarowania obiektu, obecnie nieruchomość  jest  przygotowywana do sprzedaŜy. 
Dodał, Ŝe nie moŜna mówić o tym, Ŝe nikt nie chce kupić tej powierzchni poniewaŜ ona 
jeszcze nie została wystawiona do sprzedaŜy. Dodał,  Ŝe  obecny stan zagospodarowania                    
pl. Waryńskiego jest  lepszy i bardziej mu się podoba niŜ poprzedni.  

  

 W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła Informację Burmistrza Miasta o pracy w okresie 
między  sesjami.  

 

Informacja w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 19.  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski odpowiadając na interpelacje                           
i zapytania rozpoczął od kwestii związanej z przeniesieniem Zieleniaka z ul. 11 Listopada. Na 
Targowisko Miejskie przy ul. Broniewskiego.  Decyzję w tej sprawie trzeba będzie podjąć 
być moŜe juŜ na przełomie roku.  Komendant Powiatowy Państwowej StraŜy PoŜarnej 
wielokrotnie wnioskował w sprawie utrudnień w ruchu samochodów  ratowniczych.  
Podkreślił, Ŝe lokalizacja Komendy w centrum miasta nie była dobrą decyzją ale teraz juŜ nikt 
jej nie zmieni. Dodał, Ŝe  naleŜy zastanowić się nad pełnym wykorzystaniem Targowiska przy 
ul. Broniewskiego, zwłaszcza, Ŝe  prowadzona jest jego modernizacja.  

 Nawiązując do sprawy mieszkańców bloków przy pl. Waryńskiego, Burmistrz Miasta 
p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe wszelka pomoc, której mogły udzielić władze miasta 
została udzielona tj. wykonano chodnik i odwodnienie.  Władze miasta nie są w stanie nic 
zaradzić w sprawie cen  za ogrzewanie.  Obecnie mieszkańcy mogą jedynie skarŜyć  ustalone 
taryfy. Dodał, Ŝe obecnie ZEC Sp. z o.o. pracuje nad ustaleniem nowych taryf.  

  Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  nawiązał do sprawy objazdu  
związanego z modernizacją ul. Duboisa. Wyjaśnił, Ŝe na  pierwszej  naradzie budowlanej 
poruszał sprawy komunikacji w mieście po rozpoczęciu modernizacji. Projekt organizacji 
ruchu został   zatwierdzony, obecnie moŜna go zmienić ale wymaga to odpowiedniej 
procedury. W sprawie zmian w organizacji objazdu zostało wykonanych szereg rozmów 
telefonicznych i wystosowano odpowiednie pismo, pozostaje czekanie na to aŜ  propozycje 
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miasta zostaną uwzględnione. Podkreślił, Ŝe w kwietniu będzie kolejna narada budowlana 
dotycząca  modernizacji ul. Duboisa. W dalszej kolejności  poinformował o tym,  Ŝe na etapie 
projektowania organizacji ruchu władze miasta zgłaszały swoje uwagi zarówno co do 
wydłuŜenia sygnalizacji  świetlnej jak i rozładowania ruchu na ulicach miejskich.  Uwagi te 
nie zostały  uwzględnione. Zgłaszane były teŜ propozycje etapowania robót. Termin 
wykonania  modernizacji ul. Dubois mija we wrześniu, jednak wykonawca deklaruje, Ŝe 
roboty zakończone zostaną w ciągu 3 miesięcy.  

 Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zwróciła się z zapytaniem czy  inwestor pokryje 
koszty naprawy dróg miejskich / stanowiących objazd/,  zniszczonych podczas modernizacji   
ul. Dubois. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  zwrócił się do Radnych                       
z apelem o wspierane spraw miejskich, poprzez  wszechstronne  działania                                   
i wykorzystanie róŜnych moŜliwości.  Dodał, Ŝe np. w sprawie ekranów dźwiękochłonnych 
wzdłuŜ obwodnicy wszystkie  czynności administracyjne zostały wykonane , podpisano 
zgody  na wykonanie jednak zabrakło decyzji dotyczącej  przekazania środków. Mimo 
obietnic  wysokiej rangi urzędników ekranów nadal nie ma.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  odpowiadając na pytanie dot. 
parkingów na ul. Batorego wyjaśnił, Ŝe ulica ta jest objęta  koncepcją zagospodarowania 
centrum miasta. Po przygotowaniu koncepcji zostanie podjęta decyzja co do zakresu 
realizacji.  

 W dalszej kolejności Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  poinformował  
o tym, Ŝe  w br. kontynuowana będzie modernizacja ogrodzenia Targowiska Miejskiego, 
rozwaŜana jest takŜe moŜliwość wykonania prac odwodniających.   

 Odpowiadając na kolejne pytania wyjaśnił, Ŝe teren naprzeciw Sądu Rejonowego jest 
własnością prywatną  i władze miasta mogą podejmować działania w zakresie utrzymania na 
nim porządku.   

 Sekretarz Miasta p. Tomasz Skibicki wyjaśnił, Ŝe młodzieŜ  moŜe wykorzystywać                      
w celach sportowo – rekreacyjnych boiska przy miejskich szkołach.  

 Radny p. Andrzej Morawski  zwrócił uwagę na potrzebę wystąpienia do Prezesa Sądu 
Rejonowego o udostępnienie dla klientów Sądu parkingu na jego terenie.  Nawiązując do 
terenu naprzeciw Sądu  podkreślił, Ŝe StraŜ Miejska ma moŜliwości prawne reagowania na  
brak porządku. 

 Radny p. Jacek Wilczyński  podkreślił,  Ŝe na omawianym terenie panuje porządek,    
a skoro jest to teren prywatny to nikt nie zmusi właściciela  do ułoŜenia na nim kostki 
brukowej . 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe 
podejmował juŜ temat parkingu  przy Sądzie Rejonowym. 

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski nawiązał do swych wielokrotnych interpelacji                   
w sprawie trasy rowerowej,  ponownie zaapelował o ustawienie znaków „uwaga rowerzyści 
„lub o ograniczenie szybkości jazdy samochodów.  
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 Pan Andrzej Mierzwiński  wystąpił z apelem o pomoc finansową dla 2,5-letniej  
mieszkanki miasta Natalii Narewskiej na dofinansowanie kolejnej operacji serca.   
Zaproponował przeznaczenie na ten cel 1% podatku dochodowego, lub indywidualne wpłaty. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska przyłączył się do apelu o pomoc 
finansową, poinformował o tym, Ŝe dane dot.  numeru konta na które naleŜy dokonywać 
wpłat zostaną  przekazane Radnym.  

  

Punkt 20. 

Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe porządek obrad XIV-
ej zwyczajnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za 
aktywny udział w obradach,  po czym wypowiedział formułę: "Zamykam obrady XIV-ej sesji 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

 Na tym obrady XIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 
zakończone.     

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Krzysztof Laska 

 

Protokolant 

mgr Izabela Rejniak 
Inspektor ds. 
obsługi Biura Rady Miasta 
 


